
Algemene Vergadering

VERSLAG

Vergadering van dinsdag 12 april 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Bram, Carolyne, Cedric, Fanne, Jari, Joni, Katelijne, Lien, Sander, Simon
(vanaf 13u06), Stijn Cambie

Afwezig: Anton, Bart, Reinout, Tine, Tom Vervoort

Verontschuldigd: Arno, Marlies, Quentin, Yanice

Waarnemer: Aiko

De vergadering wordt geopend om 13u02.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Het CuDi-lokaal wordt vrijdag geschilderd door de KU Leuven. Ze gaan twee muren schilderen en de kleur
wordt lichtblauw, dankzij Lien. Anders zou het geel zijn geworden. Het bord mochten ze blijkbaar niet naar
beneden halen, omdat daar asbest achter zit.

Goedkeuring herbegroting Span

• CuDi heeft heel negatief gedraaid. We hadden gerekend op 3500 euro en uiteindelijk is het maar 1207
geworden. Bij het maken van de begroting hebben we ons gebaseerd op het bedrag van Focus. Dit was erg
hoog, maar bij Voenk was het ook best hoog, dus het leek een goede basis. We hebben nu pas de cijfers
van het tweede semester van vorig academiejaar: CuDi heeft toen maar 500 euro opgeleverd. Op zich zou
onze begroting wel enigszins geklopt hebben, ware het niet dat er recentelijk bij CuDi nog een onbetaalde
rekening van 10 000 euro opdook.

• PR heeft dan weer heel veel winst gemaakt, wat er voor gezorgd heeft dat we in het algemeen toch nog veel
boven begroting draaiden.

• Aangezien er op het Lenteconcert te weinig glazen waren, komt de vraag of 120 extra cavaglazen wel genoeg
zal zijn. Het probleem op het Lenteconcert was echter dat niet alle glazen meegenomen waren. Het is ook
uitzonderlijk dat we twee recepties vlak na elkaar houden, dus indien dat nog eens gebeurt kunnen we ook
gewoon extra glazen huren.

• De Scientica TD heeft erg slecht gedraaid, maar aangezien het galabal best goed was heft dat elkaar op.
De Scienticantusweek heeft ook beter gedraaid dan begroting. Kringensteun moet unaniem goedgekeurd
worden door de vijf kringen, dus indien het niet echt nodig is om deze te betalen, kunnen we altijd pleiten
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om dit jaar geen kringensteun te betalen. Zondag krijgen we zicht op de financiën van Scientica, dus er zal
dan nog bekeken worden of de kringensteun nodig is of niet.

De herbegroting word goedgekeurd.

Goedkeuring jaarrekening Focus

Eigenlijk was de jaarrekening al goedgekeurd, maar omdat dit tegelijk was gebeurd met de kwijting van Focus,
was dit niet helemaal duidelijk. Er waren toen geen opmerkingen, dus de jaarrekening van Focus wordt opnieuw
goedgekeurd.

Varia

• Jari: ’Staat AV voor Alcoholische Vergadering?’ - Anne: ’Nee.’

• Simon: ’Als je houdt van Jari’s kiekengefret, moet je zeker naar het stuk komen. En anders ook.’

• Sander: *jojoot stijlvol met zijn coole Spectrum-jojo*

• Anne: ’Een hele fijne campagne en SotS!’

De vergadering wordt gesloten om 13u20.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be
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